
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 11/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 373/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκφραση γνώμης του Δ.Σ. υπέρ του συμπληρωματικού 
τροποιητικού τεύχους και της μελέτης περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων του έργου «Γέφυρα Αδελφών Κούσιου» πρώην 
«Γέφυρα Τριποτάμου στην περιοχή Κτηνιατρείου Βέροιας» 

 
Σήμερα 5 Ιουλίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-6-
2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. 
Γαϊτάνου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 
22)Θ.Τέτος, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 
25)Ζ.Πατσίκας, 26) Α. Καγκελίδης, 27)Γ.Γουλτίδης, 
28)Σ.Ελευθεριάδου, 29)Α.Αποστολόπουλος, 30)Γ.Μελιόπουλος. 

Ν. Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας, 
Γ.Ορφανίδης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Ι.Παπαγιάννης, 
Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, 
Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης, 
Σ.Στουγιάννος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Κρομμύδας 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. 
Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. 
Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου. Ι.Κυρατλίδης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 371/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Α.Αποστολόπουλος και προσήλθαν οι κ.κ. 
Σ.Ελευθεριάδου, Τ.Χατζηαθανασίου 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 372/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Σιακαβάρας, Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Α.Καγκελίδης και προσήλθαν οι 
κ.κ. Α.Σιακαβάρας, Ζ.Πατσίκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος και προσήλθε ο κ. Λ.Ακριβόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 376/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 377/2017 απόφασης αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Ζ.Πατσίκας, 
Β.Λυκοστράτης, Γ.Κάκαρης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Ιακωβίδου, Δ.Τραπεζανλής, Ζ.Πατσίκας, Θ.Αγγελίνας και 
προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 383/2017 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 390/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, Γ.Κάκαρης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 396/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Σ.Διαμάντης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 397/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 408/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Θ.Αγγελίνας, Χ.Κούτρας, Γ.Γουλτίδης και 
προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 409/2017 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 30-6-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος 
Βασιλείου Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής: 
1) Το Αυτοτελές Τμήμα Συλλογικών Οργάνων της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
μας απέστειλε το με αριθμό πρωτοκόλλου 382886(823)/19-09-2016 έγγραφο της, με θέμα 
«Αποστολή ανακοίνωσης για δημοσίευση φακέλου ΜΠΕ» που αφορά στο έργο με τίτλο: 
«Γέφυρας Αδελφών Κούσιου» τέως «Γέφυρα Τριποτάμου στην περιοχή Κτηνιατρείου Βέροιας» 
(υποκατηγορία Α2 – ομάδα 1η – Έργα χερσαίων και εναέριων μεταφορών με α/α 17), Δ. Βέροιας, 
Π.Ε. Ημαθίας, Φορέας του έργου : «Δήμος Βέροιας», προκειμένου να διατυπωθούν οι απόψεις των 
πολιτών και των φορέων εκπροσώπησης τους.  
2) Η ανακοίνωση δημοσιεύτηκε στον τοπικό τύπο και στην ιστοσελίδα του Δήμου Βέροιας 
προκειμένου να ενημερωθεί το κοινό και να υποβάλει τις απόψεις του.    
3) Η Δημοτική Κοινότητα Βέροιας με την αριθμό 90/2016 απόφαση της εξέφρασε θετική 
άποψη για το έργο. 
4) Η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης εξέφρασε τα ερωτήματα και τις απόψεις τις, όπως 
καταγράφονται στο 6ο/2016 (06/10/2016) πρακτικό της συνεδρίαση της. 
5) Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής με την αριθμό 82/2016 απόφαση της εξέφρασε τη σύμφωνη 
γνώμη της. 
6) το Αυτοτελές Τμήμα Συλλογικών Οργάνων της ΠΚΜ απέστειλε το αρ. πρωτ. 
244670(530)/26-06-2017 έγγραφο του, για ανακοίνωση και δημοσίευση του συμπληρωματικού 
φακέλου τροποποίησης της μελέτης περιβαλλοντικών όρων του έργου «Γέφυρα Αδελφών 
Κούσιου» τέως «Γέφυρα Τριποτάμου στην περιοχή Κτηνιατρείου Βέροιας» 
7) Η ανακοίνωση δημοσιεύτηκε στον τοπικό τύπο και στην ιστοσελίδα του Δήμου Βέροιας 
προκειμένου να ενημερωθεί το κοινό και να υποβάλλει τις απόψεις του. 
8) Η Δημοτική Κοινότητας Βέροιας εξέδωσε την με αριθμό 47/2017 απόφαση της για το 
συγκεκριμένο έργο. 
9) Η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης εξέδωσε την με αριθμό  01/2017 (28/6/2017) 
απόφαση της για το συγκεκριμένο έργο 
10) Η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής εξέδωσε την με αριθμό 42/2017 (30-6-2017) απόφαση της, 
για το συγκεκριμένο έργο 

 
Ακολουθεί περίληψη της αρχικής Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του έργου : 
Σύμφωνα με την ΥΑ 1958/2012 το έργο κατατάσσεται : 

 στην Ομάδα 1 «Έργα Χερσαίων και εναέριων μεταφορών» και  
 λαμβάνοντας υπόψη πως οι γέφυρες ακολουθούν τη λειτουργική κατάταξη των δρόμων που 
συνδέουν κατατάσσεται στον α/α 17, Ομάδα και κατηγορία κατά ΟΜΟΕ - ΛΚΟΔ ΓIV, 
χαρακτηρισμός Κύρια Συλλεκτήρια Οδός, Υποκατηγορία Α2, 

 
Το έργο χωροθετείται στην πόλη της Βέροιας, στο Δήμο Βέροιας, Νομού Ημαθίας, και 

στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας.  
Αφορά στην ολοκλήρωση των εργασιών κατασκευής της γέφυρας και συγκεκριμένα στην 

σκυροδέτηση του καταστρώματος, στην κατασκευή των πεζοδρόμων και στις εργασίες Η/Μ. 
Η γέφυρα στον ποταμό Τριπόταμο Βέροιας θα συνδέσει την περιοχή Προμηθέα με την 

περιοχή Κτηνιατρείου της Βέροιας, στη θέση της πλατείας Θ. Ζωγιοπούλου και αποτελεί έργο 
που χρηματοδοτείται από δωρεά των συμπολιτών μας Αδελφών Κούσιου.  

Η γέφυρα θα συνδέσει τις οδούς  
 7 Βλάχων Ηρωίδων (πρώην Κόδρου),  
 Βούλας Χατζίκου (πρώην Αριστοφάνους) και  
 Κωνσταντίνου Ρωμαίου, που περιβάλουν την πλατεία Θ. Ζωγιοπούλου, στην περιοχή 
«Κτηνιατρείο» της Βέροιας με την  
 οδό Ακροπόλεως (κεντρική οδό της περιοχής Προμηθέα). 

Η γέφυρα έχει συνολικό μήκος 106m, μέγιστο ύψος περίπου 30m από τη στάθμη του 
Τριποτάμου και πλάτος 13m (8m πλάτος οδοστρώματος και ανά 2,50m πλάτος πεζοδρομίων 
εκατέρωθεν του οδοστρώματος). Μετά την κατασκευή κιγκλιδωμάτων και στηθαίων ασφαλείας 
θα απομείνει σε κάθε πεζοδρόμιο ωφέλιμο πλάτος τουλάχιστον 2m. 
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Η γέφυρα, με βάση τα προαναφερόμενα δεδομένα της Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
του Δήμου, θα κατασκευαστεί σε καμπύλη με αξονική ακτίνα καμπυλότητας 250m 

Στην παρούσα χρονική στιγμή έχει ολοκληρωθεί μέρος των εργασιών κατασκευής της 
γέφυρας από  προηγούμενη εργολαβία, με βάση τις : 
 με αρ. πρωτ. οικ 2367/19-04-2001 απόφαση Προέγκρισης Χωροθέτησης της ΔΙΠΕΧΩ 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
 με αριθμό 1297(605)/12-04-2002 απόφαση Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων της ΔΙΠΕΧΩ 
περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. 

Επίσης, στο εν λόγω έργο κατασκευής του έργου «Γέφυρα Αδελφών Κούσιου» τέως  
«Γέφυρα Τριποτάμου στην περιοχή Κτηνιατρείου Βέροιας» δε θα συμπεριληφθούν στην παρούσα 
φάση, οι εργασίες διάνοιξης και διαπλάτυνσης των οδών.  

Οι διανοίξεις θα γίνουν σύμφωνα με το εγκεκριμένο ρυμοτομικό σχέδιο της πόλης της 
Βέροιας εντός του εύρους κατάληψης των οδών και δε θα επηρεάσουν οικοδομικά τετράγωνα με 
άλλη χρήση ή νόμιμες ιδιοκτησίες.  

Τέλος, δεν υπήρξαν διατυπωθείσες γνώμες πολιτών επί της ΜΠΕ (είτε υποβάλλοντας 
έντυπο Δ11 είτε αποστέλλοντας μήνυμα ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στην Υπηρεσία). 

 
Υπάρχουσες αδειοδοτήσεις 
Η κατασκευή της γέφυρας έχει ήδη ξεκινήσει το 2010 μέσω αναδόχου για την οποία έχουν 

ληφθεί οι προβλεπόμενες νόμιμες αδειοδοτήσεις:  
 η με αρ. πρωτ. οικ 2367/19-04-2001 απόφαση Προέγκρισης Χωροθέτησης της ΔΙΠΕΧΩΣ 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
 η με αριθμό 1297(605)/12-04-2002 απόφαση Έγκρισης Περιβαλλοντικών Όρων της 
ΔΙΠΕΧΩΣ περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας. 
 Το αριθ. 220 τ.Δ/22-03-2001 ΦΕΚ (Τροποποίηση της ρυμοτομίας του Ο.Τ. 275 (χώρος 
εκπαίδευσης) του σχεδίου αναθεώρησης της πόλης Βέροιας Ν. Ημαθίας) 
 Το αριθ. 1082 τ.Δ/24-11-2004 ΦΕΚ (Επικύρωση καθορισμού οριογραμμών «Τριποτάμου» 
στην περιοχή του Δήμου Βέροιας Ν. Ημαθίας) 
 Το αριθ. 51625/2010 έγγραφο της ΔΕΗ 
 Το αριθ. 521/1619/28-09-2010 έγγραφο του ΟΤΕ 
 Το αριθ. 2341/18-08-2010 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας 
 Το αριθ. 20485/16-08-2010 έγγραφο της Διεύθυνσης Γεωργίας Ν. Ημαθίας 
 Το αριθ. 7022/29-11-2010 έγγραφο της ΙΖ΄ΕΦΟΡΕΙΑΣ ΠΡΟΙΣΤΟΡΙΚΩΝ ΚΑΙ ΚΛΑΣΙΚΩΝ 
ΑΡΧΑΙΟΤΗΤΩΝ 
 Η αριθ. 2901/11-10-2010 Άδεια επέμβασης της 11ης ΕΦΟΡΕΙΑΣ ΒΥΖΑΝΤΙΝΩΝ 
ΑΡΧΑΙΟΤΗΤΩΝ 
 Η αριθ. ΥΠΠΟ/ΔΑΑΜ/981/72109/04-08-2011 Απόφαση Δ/ΝΣΗΣ ΑΝΑΣΤΗΛΩΣΕΩΝ 
ΑΡΧΑΙΩΝ ΜΝΗΜΕΙΩΝ με θέμα «Έγκριση μελέτης αντιστήριξης εδάφους σε τμήματα από το 
δυτικό σκέλος του αρχαίου τείχους της Βέροιας». 
 Το με αριθμό πρωτοκόλλου 11367/19-11-2015 έγγραφο του Δασαρχείου Βέροιας προς το 
Δήμο Βέροιας με θέμα : «Κατασκευή Γέφυρας Αδελφών Κούσιου» 

 
Στη συνέχεια υποβλήθηκε συμπληρωματικό τροποποιητικό τεύχος της Μελέτης 

Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων.  
Οι τροποποιήσεις αφορούν: 
α) στην μετονομασία του τίτλου του έργου και κατ’ επέκταση της μελέτης σε «Γέφυρα 

Αδελφών Κούσιου» και  
β) στην τροποποίηση κατασκευής του φορέα της γέφυρας σε σύμμικτη κατασκευή με 

μεταλλικά στοιχεία. 
Η διαφοροποίηση από την παλιά μελέτη έγκειται στην αλλαγή κατασκευής του οριζόντιου 

τμήματος του φορέα (κατάστρωμα) λόγω αλλαγής του στατικού μοντέλου λειτουργίας του για 
απλοποίηση της κατασκευής. Με τη νέα μελέτη διαφοροποιείται ο τρόπος κατασκευής του 
ζυγώματος – καταστρώματος της γέφυρας χωρίς να μεταβάλλεται κανένα από τα κύρια 
γεωμετρικά χαρακτηριστικά της γέφυρας. Η προτεινόμενη λύση ακολουθεί τη χάραξη της 
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μελέτης οδοποιίας. Ο νέας φορέας αυτής θα είναι σύμμικτη κατασκευή τριών ανοιγμάτων ήτοι 
μεταλλικοί δοκοί στις οποίες θα εδράζεται πλάκα οπλισμένου σκυροδέματος. 

Η λύση προσεγγίστηκε εκ νέου με νέα στατική επίλυση αλλά και τη σύνταξη των νέων 
τευχών δημοπράτησης για νέα εργολαβία 

Η αλλαγή του τρόπου σκυροδέτησης του καταστρώματος της γέφυρας αποφασίστηκε για 
μια ασφαλέστερη, απλούστερη, ευκολότερη και ταχύτερη κατασκευαστικά λύση. 

Η τεχνική μελέτη που συντάχθηκε από το μελετητικό γραφείο «Ι. Μαυράκης & 
Συνεργάτες» ολοκληρώθηκε και κατατέθηκε μέσω της Διαχειριστικής Επιτροπής Αφών Κούσιου 
στον Δήμο Βέροιας. 

Στη συνέχεια τέθηκε σε διαβούλευση χωρίς την ύπαρξη παρατηρήσεων και στις 
12/05/2017 έλαβε τη σύμφωνη γνώμη του Τεχνικού Συμβουλίου Περιφερειακής Ενότητας 
Ημαθίας σύμφωνα με το 5ο πρακτικό της. 

Κατόπιν αυτών, καλείται 
Το Δημοτικό Συμβούλιο να διατυπώσει τις απόψεις του σχετικά. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γουλτίδης: Πρόεδρε, αγαπητοί συνάδελφοι, θα μιλήσω για μια πρόταση που θέλω να 

καταθέσω για ψηφοφορία και θέλω την προσοχή σας γιατί το Δ.Σ. είναι η προϊσταμένη αρχή στα 
τεχνικά έργα.  

Βάσει του άρθρου 36 του Ν. 3669 ο οποίος ισχύει ακόμα, στην παράγραφο 8 λέει το εξής: 
Για όλα τα έργα ειδικά τα μεγάλα: «η διευθύνουσα υπηρεσία κατά τη διάρκεια της κατασκευής 
του έργου συντάσσει και στέλνει στην προϊσταμένη αρχή κάθε δίμηνο συνοπτικές εκθέσεις για 
την πορεία του έργου και τα σημαντικά προβλήματα  που σχετίζονται με την κατασκευή του». 

Τουλάχιστον 2,5 χρόνια που είμαι εγώ εδώ κάτι τέτοιο δεν έχω δει. Άγνοια νόμου από τη 
διευθύνουσα υπηρεσία δεν υπάρχει, αυτό λέγεται παράβαση καθήκοντος. Ήταν υποχρεωμένη η 
διεύθυνση τεχνικών υπηρεσιών να ενημερώνει την προϊσταμένη αρχή για τη διαφάνεια και την 
ορθή πορεία των έργων, δηλ. εμάς κι όχι να πηγαίνουμε εμείς εκεί για το τι συνέβη το 
προηγούμενο δίμηνο. Είναι κρίσιμο το σημείο, αρκεί να σας πω ότι καλούμαστε στο δεύτερο θέμα 
να αποφασίσουμε για μια απόφαση του Γ.Γ. η οποία εκδόθηκε 26-1-2017 και καλούμαστε εμείς 
μετά από 6 μήνες να έρθουμε να αποφασίσουμε. Είμαστε σοβαροί;  

Όπως κληθήκαμε να μιλήσουμε για επιμετρήσεις, όταν δεν ξέραμε την πορεία του έργου, 
αυτό σημαίνει η δίμηνη έκθεση, είναι διασφάλιση.  

Εγώ ζητάω και ας τεθεί για ψηφοφορία, είναι η πρότασή μου, την αναβολή των θεμάτων 
μέχρι να μας έρθουν αυτά τα report και την πειθαρχική δίωξη όλων των προϊσταμένων, γιατί είναι 
παράβαση καθήκοντος, ο νόμος ορίζει οπότε έπρεπε να γίνει, την πειθαρχική δίωξη όλων των 
προϊσταμένων που ήταν στα μεγάλα έργα, ειδικά τώρα που συζητάμε για τη γέφυρα Κούσιου 
γιατί δεν ενημέρωναν και δεν θέλω απάντηση στέλναμε κάποια συνοπτικά, τις δίμηνες.  

Να σας δώσω και ένα άλλο παράδειγμα αυτό του Γ.Γ. που καλούμαστε στο δεύτερο θέμα, 
εμείς ξέρουμε την απόφαση, το τι στοιχεία έστειλε ή το τι υπερασπίστηκε η υπηρεσία δεν τα 
γνωρίζει κανένας. Δεν είμαι υποχρεωμένος όπως ορίζει ο νόμος να πάω να τα πάρω, είναι 
υποχρεωμένη η διευθύνουσα υπηρεσία να μας τα παραδώσει. Να ξέρετε ούτε και για μας υπάρχει 
άγνοια νόμου, είμαστε προϊσταμένη αρχή και αυτά που αποφασίζουμε  και ψηφίζουμε εδώ δεν 
υπάρχει περίπτωση αν σπάσει ο διάβολος το ποδάρι να πούμε ότι δεν ξέραμε τι ψηφίζαμε και τι 
υπογράφαμε. 

Δήμαρχος: Πραγματικά δεν μπορώ να καταλάβω τι σχέση έχουν τα λεγόμενα του 
κ.Γουλτίδη με το πρώτο θέμα.  

Κε Γουλτίδη στο πρώτο θέμα γνωρίζετε ότι έχει γίνει διάλυση σύμβασης από τον 7ο μήνα 
του 2014 δηλ. από την πρώτη θητεία, δηλ δεν αφορά τη θητεία μας καθόλου αυτό το θέμα. 

Πραγματικά δεν καταλαβαίνω τι σχέση μπορεί να έχει (βέβαια να δούμε αυτό το οποίο 
λέτε να το συζητήσουμε με την υπηρεσία), αλλά τώρα επιπλέον αυτό δεν καταλαβαίνω τι θα πει 
να βάλλουμε  κατά της υπηρεσίας αν έχει κάνει κάτι λάθος; Σε κάθε περίπτωση θα το δούμε 
Πρόεδρε βέβαια με το πρώτο θέμα δεν έχει καμία απολύτως σχέση και παρακαλώ να προχωρήσει 
το θέμα. 

Γουλτίδης: Πρόταση καταθέτω, δεν θα την υπερασπιστώ; 
Πρόεδρος: Σε αυτή τη φάση κάνετε μια πρόταση επί της διαδικασίας, δεν μπήκαμε στη 

διαδικασία των ομιλιών, θα μπούμε σε αυτή τη διαδικασία… 

ΑΔΑ: 6Π47Ω9Ο-ΟΣΗ



Αποστολόπουλος: Μιλάτε για αλλαγή της μελέτης, γιατί να αλλάξει αναρωτιέμαι τώρα; Τι 
χρεία έχει; Δεν το λέτε στο εισηγητικό. Η κατασκευή η μεταλλική είναι πιο ακριβή ή πιο φθηνή; 
Έχει προϋπολογιστεί…; 

Δήμαρχος: Μιλάμε για τη μελέτη περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων… 
Αποστολόπουλος: Δεύτερη ερώτηση που θέλω να κάνω: Λέει στο εισηγητικό η αλλαγή 

του τρόπου σκυροδέματος του καταστρώματος της γέφυρας για μια ασφαλέστερη ευκολότερη και 
ταχύτερη κατασκευαστική λύση. Γιατί η μεταλλική κατασκευή είναι πιο ασφαλής; Δεν θέλει 
συντήρηση; Πόσο χρονικό διάστημα θέλει συντήρηση; Πρέπει να βάφεται;  Πρέπει να ελέγχονται 
οι ….; 

Πατσίκας: Το έθεσα και στην Επιτροπή Διαβούλευσης, βάσει νόμου ένα έργο το οποίο 
είναι σε εξέλιξη και από το 2012 μέχρι και σήμερα στερείται έγκριση μελέτης 
περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων. Οι εργασίες που έχουν γίνει αυτό το διάστημα μήπως είναι 
αυθαίρετες; Οι κατασκευές που βρίσκονται εκεί σε ένα έργο εν εξελίξει δίχως μελέτη εγκεκριμένη 
περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων, πως μπορούν να χαρακτηριστούν; Υπάρχει κάποιος κίνδυνος 
εκεί; 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι έχουμε κάνει ένα λάθος, ο κ.Γουλτίδης έβαλε επί της διαδικασίας 
μια πρόταση. 

Δήμαρχος: Πρόεδρε δε γίνεται αποδεκτή η πρόταση, δε μπαίνει σε ψηφοφορία. 
Γουλτίδης: Επειδή ήμουν στην επιτροπή και μου δόθηκε αυτό το εισηγητικό, έκανα 

κάποιες ερωτήσεις στην ΕΠΖ: Λέει τροποποίηση κατασκευής φορέα γέφυρας, δημιουργήθηκε 
επιτακτική ανάγκη τροποποίησης του τρόπου κατασκευής του φορέα της γέφυρας για μια 
ασφαλέστερη, απλούστερη και ταχύτερη κατασκευαστική λύση ώστε να απεμπλακεί ο δήμος από  
τον προηγούμενο τρόπο κατασκευής, σκοτεινό σημείο. Δηλ. αποδεχόμαστε ότι η προηγούμενη 
μελέτη είχε πρόβλημα και ήθελε να απεμπλακεί ο δήμος από αυτό.  

Ένα δεύτερο θέμα, γιατί η ελληνική γλώσσα είναι πλούσια, λέει έτσι μετά τις 30/8 και 
26/10 επιστολή της διαχειριστικής επιτροπής δωρεάς Αφών Κούσιου προς το Δ.Βέροιας με τις 
οποίες δηλώθηκε η βούληση για ανάληψη πρωτοβουλιών και σύναψη νέας μελέτης. Εγώ θυμάμαι 
εδώ ότι δεν ήταν βούληση, ήταν δωρεά, τώρα η ελληνική γλώσσα έχει πολλά.  

Σε κάποιες παλιές συζητήσεις που έχω βρει, ο ίδιος ο κ.Λαζαρίδης ισχυρίστηκε ότι 
υπάρχει θέμα στα μεσόβαθρα, λέει στον τρόπο κατασκευής σε ύψος 1,80 από την κεφαλή των 
λεπίδων θα γίνει επαύξηση του πάχους των λεπίδων από 0,70 σε 1,05 το οποίο πιο κάτω λέει ότι 
θα προηγηθεί υδροβολή της επιφάνειας δηλ. θα κοπεί με υδροβολή το τσιμέντο και το ερώτημα 
είναι, αφού θα γίνει ο φορέας πιο ελαφρύς γιατί από 0,70 να γίνει 1,05; Καλό είναι να είναι ο 
μελετητής εδώ να μας τα πει αυτά. Αφού απορρίφθηκε η πρότασή μου σας το λέω είμαστε το 
όργανο που έχει την τελική υπογραφή  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Σιδηρόπουλος μιλά 
εκτός μικροφώνου) 

Γουλτίδης: Κε Σιδηρόπουλε σας διέκοψα εγώ; Δεν σας ενδιαφέρουν αυτά; Θέλετε να 
οδηγηθούν να ψηφίσουν σαν πρόβατα στη σφαγή; Θα με κατευθύνει ο κ.Σιδηρόπουλος ποια θα 
είναι η ερώτησή μου; Η ερώτηση είναι αυτή, γιατί από 0,70 να γίνει 1,05;  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Γουλτίδης: Αυτή είναι η δημοκρατία σας κ.Κούτρα; Σοβαρά μιλάτε; Θα με κατευθύνετε 
εσείς πως θα μιλήσω; 

Δήμαρχος: Το ερώτημα περί της μελέτης περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων ποιο είναι; 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Γουλτίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Δήμαρχος: Ξέρετε κ.Γουλτίδη τη μελέτη περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων; Είστε 

τεχνικός, ξέρετε. Έγινε η παραλαβή της μελέτης. Ρωτάω ξανά ποια είναι η ερώτηση σας για τη 
μελέτη περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων; Γιατί το μόνο που βλέπω από εσάς είναι μια 
προσπάθεια να πάμε λίγο παραπίσω τα πράγματα, η τελευταία σας καταγγελία αυτό δείχνει.  

Ο κ.Γουλτίδης έκανε καταγγελία στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση, προσπαθεί να μας 
καθυστερήσει ο κ.Γουλτίδης.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Γουλτίδης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 
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Δήμαρχος: Όταν το κάνετε επωνύμως καθόλου, γιατί υπήρχαν κάποιοι που το κάνανε 
ανωνύμως και ψευδωνύμως, δεν πρέπει να το μάθει το σώμα; Πρέπει να ξέρουμε τι ρόλο παίζει ο 
καθένας εδώ μέσα; Ξέρουμε τι θέλετε κ.Γουλτίδη. 

Λαζαρίδης: Άλλο η στατική μελέτη για την οποία είχε κάνει ερωτήσεις ο κ.Γουλτίδης και 
άλλο η περιβαλλοντολογική μελέτη. Στην εισήγηση που διάβασε περιγράφονταν οι αλλαγές της 
στατικής μελέτης η οποία σημειωτέων ήταν αναρτημένη για ένα μήνα στο διαδίκτυο σε πλήρη 
μορφή, σχέδια, την ίδια τη μελέτη και δεν έγινε κανένα ερώτημα σαν αυτά που κάνει τώρα και για 
τα οποία απαντούσε online ο μελετητής.  

Όλα αυτά που επικαλείται τώρα, για τα οποία έχω και εγώ μια άποψη, θα δώσω μια 
απάντηση, εκτός που είναι στατικά και περιγράφουν την αλλαγή επί της στατικής μελέτης δεν 
έχουν καμία σχέση με τη μελέτη περιβαλλοντολογικών επιπτώσεων και η μελέτη η ίδια σε 
αναλυτική μορφή με κάθε λεπτομέρεια ήταν αναρτημένη για ένα μήνα. Αυτές οι ερωτήσεις θα 
μπορούσαν να δοθούν τότε και να λυθούν άμεσα. 

Μελιόπουλος: Δεν έχω να πω πολλά πράγματα, μόνο να δηλώσω τι θα ψηφίσω, γιατί είναι 
διατύπωση γνώμης. Σε κάθε περίπτωση στη μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων και προφανώς 
αυτό, γιατί έτσι θα έρθει το θέμα, εμείς σαν Λαϊκή Συσπείρωση δεν θα το ψηφίσουμε. 

Γουλτίδης: Ως προς τη μελέτη το ερώτημα που θα έθετα στο δεύτερο αλλά θα το βάλω 
στην τοποθέτησή μου. Δεν μπορώ να ψηφίσω μια περιβαλλοντολογική μελέτη η οποία έχει λήξει 
το 2012, η οποία ήρθε εσπευσμένα το 2016 στην προηγούμενη χρονιά με μια τοποθέτηση της 
ονομασίας γέφυρα Τριποτάμου στη θέση κτηνιατρείο και ξαναεπανέρχεται τώρα τροποποιημένη 
γιατί άλλαξε  η μελέτη κατασκευής, σε γέφυρα Κούσιου, όταν σε ερώτηση που έκανα, ακόμα 
περιμένω απάντηση, όταν σκυροδετήθηκαν τα πρανή αν ίσχυε η περιβαλλοντολογική μελέτη ή 
όχι.  

Όσο γι’ αυτό σας ξαναλέω ότι εγώ τουλάχιστον δεν ψηφίζω για τους λόγους που είπα, ότι 
η μελέτη καθυστέρησε από το 2012-2016 και τώρα έρχεται εσπευσμένα για να καλύψει τη νέα 
μελέτη. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου 
Παπαδόπουλου; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Θ.Αγγελίνας 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Αποστολόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, 

Μ.Σουμελίδης, Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 30-6-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου 
Παπαδόπουλου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 82/2016 και 42/2017 αποφάσεις της Ε.Π.Ζ. 
3.- Τα υπ’ αριθ. 6/2016 και 1/2017 πρακτικά της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης 
4.- Τις υπ’ αριθ. 90/2016 και 47/2017 αποφάσεις του συμβουλίου της Δ.Κ. Βέροιας 
5.- Το με αρ. πρωτ. 382886(823)/19-9-2016 έγγραφο του Τμήματος Συλλογικών Οργάνων της 
Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας 
6.- Το με αρ. πρωτ. 244670(530)/16-6-2017 έγγραφο του Αυτοτελούς Τμήματος Συλλογικών 
Οργάνων της Περιφέρειας Κ.Μακεδονίας 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
8.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του για το συμπληρωματικό τροποιητικό τεύχος και της 

μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώσεων του έργου «Γέφυρα Αδελφών Κούσιου» πρώην «Γέφυρα 
Τριποτάμου στην περιοχή Κτηνιατρείου Βέροιας», με τη διατήρηση των νόμιμων επιφυλάξεων. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  373 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Παπαδόπουλος  Σ. Κρομμύδας  
Α. Σιδηρόπουλος  Ε. Εμμανουηλίδης  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ν. Αγγέλου  
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-7-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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